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Referat fra brugerrådsmøde 29.01.2025 kl. 10:00 
Til stede: ?? 
 

Ad. 1: Referat fra mødet den 27. november 2024 blev godkendt. 

Ad. 2: Der var ingen økonomiopgørelse, men vi har stort set ikke brugt nogen penge i januar. 

Ad. 3: Aktiviteter: 
a. Fast punkt. Lys på P-plads og sti samt dræning – noget nyt i forbindelse med vedlige-

holdelsesplanerne? Dennis har forsøgt igen og I har fået kopi af svaret på mail tidli-
gere. 

b. Saltanlæg/vandfilter. Målerstand 20.01.2025 – 1.445. OK! 
c. Skraldestativet der står i højre side ved indkørslen til alleen har fået ”røde mæslin-

ger” i striber samt revner. Trænger til en udskiftning. Det ene af skiltene til invalide-
parkeringen er væk og formentlig stjålet. Dennis får billederne på mail og sender dem 
til Line. 

d. Skiltene ved indkørslen er igen læsbare. Villy har foretaget en grundig afvaskning og 
fjernet den grønne belægning. OK! 

e. Anskaffelse af flere skabe til opsætning i kælderen. Tilbuddet blev ret dyrt – det kan 
være at vi skal drosle lidt ned på antallet, så vi har plads i budgettet. Det anbefales at 
kigge i IKEA for evt. at finde nogle billigere skabe. De skal hæves lidt fra gulvet med 
nogle metalben (der kan tåle vand!) Peter og Villy kigger. 

f. Lys udenfor – gavlen mod syd – Dennis ville forelægge det i kommunen med det gode 
argument at der bliver skiftet til LED. Dennis har bestilt lamper til rundt om huset, 
men der er p.t. ingen termin for opsætning. 
NB – den føler der tænder lamperne sidder på den side af huset der vender mod van-
det. Det er fint nok når man forlader huset efter mørkets frembrud, men når man an-
kommer, går man i mørke til man er kommet om på den side hvor dør og alarmen er.  

g. Udskiftning af de to store måtter ved indgangsdøren til fællesrummet. Der tages mål 
til nye måtter. Dennis nævner, at de i GIF har måtter der udskiftes jævnligt. Han vil 
undersøge om vi kan få samme ordning. 

h. Generalforsamling indkaldes til den 12. marts kl. 16.00 – 18.00. Alle opstillede ønsker 
genvalg undtagen suppleanten Helen. Birgit Frandsen foreslås til suppleant. 

i. Nyt fra kommunen. Der er intet! 
j. Lokalesituationen. Vi vil fremover bruge ”Rottehullet” til vores møder. Så må Dorthe 

evt. aflyse det hun har bestilt lokalet til. 
 

Ad. 4: Eventuelt. 
Vi havde en større drøftelse af mulighederne for at opbevare foreningernes ting. Kælde-
ren er ikke et optimalt sted! 
Det er muligt at placere en skænk på ca. 2 meter ved siden af kopimaskinen. Stativet med 
fjernsyn og puslespil fjernes. Dennis vil godt have stativet og puslespillene kommer i kæl-
deren. 
 

Næste møde – onsdag den 26. februar kl. 10.00. 
 
Referat 10 februar 2025 af 
Ken. 


